



PROTOKOLL - RIKSSTYRELSEN SVERIGES MOTORCYKLISTER

Nr: 10/24

Datum: 2024-11-15

Plats: Plaza hotell, Västerås

§ 1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mats önskade alla välkomna och öppnade mötet

§ 2. NÄRVARO

Mats Johansson, Katarina Funseth, Sven Liljekvist, Leif Rogö, Anurak Sawatdee, Maria Syrjälä, Mikael Lundquist, Olle Henriksson, Ingrid Norén

Kansliet: Magdalena Agrell, Johan Ström, Jesper Christensen, Roger Berzell

Revisor: Lennart Lindgren

Valberedning: Erik Mårtensson, Peter Kronlund

§ 3. MÖTESFORMALIA

- Dagordningens godkännandes utan tillägg.
- Val av mötessekreterare: Ingrid Norén

§ 4. FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Protokollet kommenterades och lades sedan till handlingarna.

§ 5. UPPFÖLJNING SCHOOL

- Dialog kring antal aktiva resurser inom School, Travel, Styrelseuppdrag.
 - Utbildningsgruppen har en pågående genomgång av aktiva/icke aktiva resurser
 - Maria Syrjälä är utbildningsgruppens representant i Riksstyrelsen
 - Genomgång av status i Portalen (Jesper). Informationen kan vara till viss del missvisande då det finns risk att inte alla distriktens uppdrag registreras i Portalen.
 - Önskemål att Riksstyrelsen får ta del av vad som finns i Portalen.
 - BESLUT** – Olle och Magdalena fick i uppdrag att inventera vilken information som styrelsen behöver tillgång till.
 - Diskussion kring Utveckling av en enklare School.
- SMC Opinions arbete/mål – Hur sprider vi kunskaperna om vårt opinionsarbete.
Maria tar med till utbildningsgruppen, Johan tar med till School.
- Samarbete med STR - Riksstyrelsen får en dragning om utfallet av samarbetet inom kort (Roger).
 - Se över Schools organisation - utbildningsgruppen arbetar aktivt med frågan redan. Man talar om att införa "trafikljus"-konceptet på gruppens aktiviteter för att kunna följa upp arbetet.



- Internutbildningsdagar - detta är en av utbildningsgruppens prioriteringar att se över
- Centralt system för distriktssupport för Grundkurser - kansliet ser över frågan om att ta över administrationen. Dock har resurserna prioriterats inom andra områden. Utredning pågår. I översynen behövs en ekonomisk kalkyl över kostnaderna för kansliet för att ta över administrationen.
- Ersättningsnivåer för resurser - frågan lyftes om det behövs en gemensam ersättningsnivå. **BESLUT**: utredning genomförs. Mara tar upp frågan med KUA om nuläge

§ 6. UPPFÖLJNING SMC YOUNG

- Dokument "Riktlinjer och Policy" presenterades (Roger).
- **BESLUT**: Styrelsen ställer sig bakom förslaget.

§ 7. DISTRIKTEN

- Dispensansökan SMC Halland om att anlita redovisningsbyrå och extern revisor.
- **BESLUT**: Godkänt

§ 8. VERKSAMHET OCH KANSLI (Roger)

- a. Rapport från kansliet
 - i.Olle, Leif och Erik hjälper till att tömma kontoret i Borlänge, Olle och Mikael hjälper till med hemsidan.
 - ii.Medarbetarundersökning i januari - Riksstyrelsen får en genomgång (jämförelse mellan 2024 och 2025).
 - iii.Dominique är ny ordförande i lokalklubb.
 - iv.Medarbetarsamtal pågår.
- b. Verksamhetsavdelningen (Johan)
 - i.Genomgång av det pågående arbetet av hemsidan.
 1. **FÖRSLAG TILL KANSLIET**: möjlighet att prenumerera på nyheter.
 2. **FÖRSLAG TILL KANSLIET**: publicera nya MC-folket för alla, ej endast medlemmar.

§ 9. BUDGET OCH VERKSAMHETSPLAN FÖR 2025

- Verksamhetsplan presenterades.
 - **BESLUT**: Årsmöte i södra Sverige 26 april 2026. Kansliet beslutar ort/plats.
- Budget presenterades.
 - **BESLUT**: Budget och Verksamhetsplan för 2025 godkändes.
- Ekonomiska situationen SMC Riks vs Distrikten diskuterades. Mats lyfter frågan på Ordförandemötet.
- **FÖRSLAG TILL KANSLIET**- förbättringar i budgetredovisning:
 - Specifiering av personalkostnader.
 - Specifiering av status på verksamhetsaktiviteterna (t ex Portalen).
 - Aktiviteter i Verksamhetsplanen redovisas per aktivitet för uppföljning.
 - Anledningar för avvikelser, som text i budgetuppföljning.

§ 10. ANSÖKAN SKADEFOND

Inga ansökningar har kommit in.



§ 11. SMC OPINION

- Genomgång av specificerade Sakområden inom Opinion.
- I underrubriker till Sakområden, kommer man att finna SMCs ståndpunkt.
-

§ 12. INTERNATIONELLT (Jesper)

- Nordisk MC-råd (medlemmar är FEMAs nordiska representanterna) träffas i januari 2025.
- European Road Safety priset gick till Österrike (vägmarkeringar).
- FIMs årsstämma i december.
- Kansliet och Riksstyrelsen bjuds till FIM-rallyt juni 2026, Roger skickar inbjudan.
-

§ 13. NOVEMBERKONFERENS OCH EXTRA ÅRSMÖTE

- Novemberkonferens; Johan presenterade programmet.
- Extra årsmötet; Magda presenterade koordineringen av hybridmötet.

§ 14. STYRELSELEDNINGSFRÅGOR (enbart valda ledamöter)

- Protokolförs ej.

§ 15. ÖVRIGA FRÅGOR

- Det önskas få tillhanda Riksstyrelsemötets handlingar i god tid innan styrelsemötet.
 - Roger skickar mail direkt när alla handlingar ligger i foldern, en vecka innan möte eller tidigare.
- 2025 års mötestillfällen fram till Årsmötet togs upp.
 - **BESLUT:** Roger/Mats återkommer med förslag

§ 16. DAGENS BESLUT

- Riksstyrelsen får ta del av vad som finns i Portalen
 - **BESLUT** – Olle och Magda ser över vilken tillgång som styrelseledamöterna behöver.
- Ersättningsnivåer för resurser
 - **BESLUT:** utredning genomförs
- Dokument "Riktlinjer och Policy" presenterades (Roger)
 - **BESLUT:** Styrelsen ställer sig bakom förslaget
- Dispensansökan SMC Halland
 - **BESLUT:** Godkänt
- Verksamhetsplan
 - **BESLUT:** Kansliet beslutar ort/plats av Årsmöte 2025
- Budget och Verksamhetsplan 2025.
 - **BESLUT:** Godkändes
- 2025 års mötestillfällen
 - **BESLUT:** Roger/Mats återkommer med förslag
-

§ 17. UTVÄRDERING

- Bordet runt för utvärdering
- Bra möte, bra beslut, något skiftande meningar om tempot



§ 18. MÖTETS AVSLUTNING

- Mats tackade för ett bra möte och förklarade mötet avslutat

Mötesordförande

Mötessekreterare

Mats Johansson

Ingrid Norén

Avtalets ägare
Riksstyrelsen

Partner
deltagare

Signerare: 2 st

Ingrid Norén (I.N.)☐☐
Signerat: 2025-02-06 19:29:39☐☐

Personnr: 1970121292XXXX

Mats Johansson (M.J.)
Signerat: 2025-02-07 09:54:21

Personnr: 1961110571XXXX